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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline
2023-07 Raadsdebatten 25-01-2023 

9. Vaststellen gewijzigde 
Verordening 
Duurzaamheidssubsidie 
Twenterand 2022-2025

Wethouder Koster zegt toe de 
raad schriftelijk te informeren 
op basis waarvan  het bedrag 
van 221.400 tot stand is 
gekomen.   NB: Wethouder 
Koster verving Wethouder Van 
der Ham

Stand van zaken januari: Beantwoording toezegging 
is op 2 februari aan de griffie gemaild. Het college 
stelt voor dat deze toezegging wordt afgevoerd.

2023-06 Raadsdebatten 25-01-2023 
8. Raadsbrief Actieplan 
preventie Gemeente 
Twenterand 2023.

Wethouder Paters zegt toe de 
vraag van de heer Reusken 
“wanneer de regeling er komt” 
schriftelijk te beantwoorden.

2023-05 Raadsdebatten 24-01-2023 
7. 
Cliëntervaringsonderzoeken 
Jeugd en Wmo 2021

Wethouder Paters zegt de raad 
toe een overzicht te 
verstrekken van gelden die 
besteed worden aan 
mantelzorg.

Stand van zaken...... :  de memo besteding 
mantelzorggelden is op 30 januari aan de griffie 
verzonden. Het college stelt voor deze toezegging af 
te voeren.

2023-04 Raadsdebatten 24-01-2023 
6. Leerplichtjaarverslag 
2021-2022

Wethouder Paters zegt toe de 
vraag van mevrouw Hilberink 
(CU) om de overgang PO-VO 
uit te breiden, mee te zullen 
nemen naar het 
portefeuillehoudersoverleg en 
de raad hierover schriftelijk te 
zullen informeren.

Stand van zaken ..... : de memo leerplicht verslag is 
op 30 januari verzonden aan de griffie. Het college 
stelt voor deze toezegging af te voeren.
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2023-03 Raadsdebatten 24-01-2023 
6. Leerplichtjaarverslag 
2021-2022

Wethouder Paters zegt toe uit 
te zoeken wat wordt verstaan 
onder de definitie “geregeld 
naar school gaan” en zal de 
raad hierover schriftelijk 
informeren.

2023-02 Raadsdebatten 24-01-2023 
5. Uitvoering motie M74 
“herpositionering 
jongerenwerk, pas op de 
plaats”

Wethouder Paters zegt toe de 
vragen inzake de niet-
subsidieverlening aan 
Reflection en SJDH voor de 
maanden januari en februari 
(hoewel eigenlijk buiten de 
orde van het onderwerp) 
schriftelijk te zullen 
beantwoorden

2023-01 Raadsdebatten 24-01-2023 
1. Vaststellen 
bestemmingsplan Den Ham 
PH Hoek Blesdijk - De 
Wemekamp

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe in gesprek te gaan met de 
directrice van Basisschool De 
Smithoek over de 
speelvoorziening voor de 
kinderen en om te bezien hoe 
we tot een win-win situatie 
kunnen komen. Dit gesprek zal 
begin februari gevoerd 
worden.
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2022-55 Raadsdebatten 06-12-2022 
3. Aankoop grond VZV G 
2025 (ged)

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe gaan kijken of het mogelijk 
is de koopovereenkomst 
vertrouwelijk voor de 
raadsleden ter inzage te 
leggen.

Stand van zaken januari:  Dinsdag 10/01/2023 was 
er gelegenheid om de koopovereenkomst in te zien. 
Hiermee is de toezegging afgedaan. Het college stelt 
voor deze toezegging af te voeren.

31-01-
2023

2022-54 Raadsdebatten 06-12-2022 
8. Padelbanen Vriezenveen

Portefeuillehouder Hof zegt 
toe dat hij, op het moment dat 
er een milieuvergunning wordt 
aangevraagd, kritisch zal 
kijken naar wat er nodig is en  
wat de gevolgen zijn voor de 
aanvraag die er dan ligt en wat 
dan de vervolgstappen zijn die 
we moeten nemen om in 
harmonie met alle betrokkenen 
te komen.

Stand van zaken Januari:  Wanneer de 
milieuvergunning wordt aangevraagd zal kritisch 
worden bekeken wat de gevolgen zijn. Hiermee is de 
toezegging afgedaan. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren.

31-01-
2023

2022-53 Raadsdebatten 06-12-2022 
8. Padelbanen Vriezenveen

Portefeuillehouder Hof zegt 
toe uit te zoeken hoe het zit 
met de al dan niet verleende 
kapvergunning voor drie eiken. 
Daarbij zal hij tevens kijken of 
hierover gesproken wordt in 
de aanvraag van de 
vergunning.

Stand van zaken januari: De aanvraag voor de 
kapvergunning is ingetrokken. Hiermee is de 
toezegging afgedaan. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren.
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2022-52 Raadsdebatten 06-12-2022 
8. Padelbanen Vriezenveen

Portefeuillehouder Hof zegt 
toe na te gaan of het middel 
‘paraplu-herziening’ kan 
dienen om padelbanen een 
aparte status te geven om 
daarmee deze problemen (ook 
in de toekomst) te voorkomen.  
De portefeuillehouder zal 
bekijken op welke wijze dat 
middel in onze 
bestemmingsplannen verwerkt 
kan worden en de raad 
hierover informeren.

Stand van zaken januari:  Binnen de vakgroep 
Ruimtelijke Ordening is in onderzoek of het middel 
‘paraplu herziening’ toereikend en geëigend is om 
problemen met (de) padelbanen (ook in de 
toekomst) op te lossen (en te voorkomen).

31-03-
2023

2022-51 Raadsdebatten 06-12-2022 
8. Padelbanen Vriezenveen

Portefeuillehouder Paters zegt 
toe nog dit jaar voor het 
(kerst-)reces een gesprek aan 
te gaan met de omwonenden.

Stand van zaken januari:  Op 21 december 2022 
heeft het overleg met de buurt plaatsgevonden. In 
een constructief overleg heeft de buurt te kennen 
gegeven zodanig angst te hebben voor 
geluidsoverlast van de padelbanen dat zij tegen de 
aanleg ervan blijven. De bezwarencommissie buigt 
zich momenteel over de ingediende bezwaren en 
hoorzitting van 13 december jl. Hun advies 
(verwacht medio februari) zal door het college 
worden betrokken in het vervolg.   Het college stelt 
voor deze toezegging af te voeren

31-01-
2023
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2022-50 Raadsdebatten 06-12-2022 
1. Vervolg gebiedsproces 
ATT windenergie

Portefeuillehouder Van der 
Ham zegt toe de vraag van de 
heer Elzinga (GBT) of het het 
overwegen waard is dat de 
gemeenteraad een  
voorbereidingsbesluit neemt 
schriftelijk te zullen 
beantwoorden.

Stand van zaken januari:  Het bestemmingsplan ter 
plaatse laat geen hoge windturbines toe. Dat 
betekent dat er altijd een ruimtelijke procedure 
(bestemmingsplan wijziging) nodig zal zijn om 
windturbines mogelijk te maken.    De afdeling 
juridisch RO geeft aan dat een voorbereidingsbesluit 
is bedoeld voor zaken die het bestemmingsplan wel 
toe laat, maar die je eigenlijk toch niet wil. Een 
voorbereidingsbesluit is daarom in dit geval dus niet 
zinvol. Hiermee is de toezegging afgedaan. Deze 
beantwoording is op 26-01-2023 naar de griffie 
verzonden. Het college stelt voor deze toezegging af 
te voeren.

07-02-
2023

2022-49 Raadsdebatten 06-12-2022 
1. Vervolg gebiedsproces 
ATT windenergie

Portefeuillehouder Van der 
Ham zegt n.a.v. de bijdrage 
van de fractie CDA toe (- in het 
licht van de motie van het CDA 
uit 2006 - ) de vraag:  ‘Past 
het voorstel  van ATT in het 
landschapsbeeld zoals 
opgenomen in het 
bestemmingsplan op pagina 
27,  gemaakt door Bugel 
Hajema,  vastgesteld op 19 
oktober 2010 door de 
gemeente Twenterand, 

Stand van zaken januari:  De ruimtelijke informatie 
over het bestemmingsplan is op 26-1-2023 via de 
griffie aan de raad verzonden. Het bestemmingsplan 
ter plaatse laat geen hoge windturbines toe. Dat 
betekent dat er altijd een ruimtelijke procedure 
(bestemmingsplan wijziging) nodig zal zijn om 
windturbines mogelijk te maken. Deze 
beantwoording is op 26-01-2023 naar de griffie 
verzonden. Hiermee is de toezegging afgedaan. Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren.

07-02-
2023
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overgenomen en bekrachtigd 
door de Provincie Overijssel?’ 
schriftelijk te zullen 
beantwoorden.

2022-48 Raadsvergadering 09-11-
2022 16. 
Programmabegroting 2023 
(vervolg)

Portefeuillehouder Van der 
Ham zegt t.a.v. M86 toe dat zij 
gaat navragen hoe het zit de 
wetswijziging (van de 
kostendelersnorm) per 1 
januari en die informatie zal 
doen toekomen aan de raad. 
Het college gaat op papier 
zetten wat er ingaat per 1 
januari en wat er later ingaat. 
Wij kijken binnen de randen 
van de wet hoe wij maatwerk 
kunnen leveren in deze.

Stand van zaken december :  Een memo hierover zal 
binnenkort aan de raad worden gezonden.  Stand 
van zaken januari:  Op 16 december jl. Is een memo 
hierover namens de portefeuillehouder naar de raad 
gezonden.   Het college stelt voor deze toezegging 
af te voeren.

01-01-
2023

2022-47 Raadsvergadering 09-11-
2022 16. 
Programmabegroting 2023 
(vervolg)

Portefeuillehouder Koster zegt 
t.a.v. de vraag van de fractie 
CDA inzake het excessenbeleid 
toe, met de juridisch adviseurs 
nog eens serieus hiernaar te 
zullen kijken naar de 
excessenregeling in de 
welstandsnota. In de afgelopen 
jaren heeft het college 

Stand van zaken december: De bestaande 
Excessenregeling is minder geschikt om een 
bouwwerk zodanig te laten verbeteren dat het 
optisch meer in de omgeving past.   Ter illustratie: 
een bouwwerk kan vanwege achterstallig onderhoud 
niet meer voldoen aan de gewenste ruimtelijke 
kwaliteit.    Dat kan een reden zijn om het bouwwerk 
aan te merken als een Exces zoals bedoeld in de 
Excessenregeling.    Door beperkte maatregelen als 

01-01-
2023
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onvoldoende mogelijkheden 
gezien die toe te passen. 
Wellicht is de regeling op dit 
moment wél toe te passen. Als 
dat zo is, dan zal hij daarover 
de raad informeren.

bijvoorbeeld het dichttimmeren van ingegooide 
ruiten en het uitvoeren van schilderwerk kon het 
predicaat Exces weer worden verlaten.    In de 
praktijk zijn die maatregelen onvoldoende om een 
verbeterde duurzame optische ruimtelijke kwaliteit 
te realiseren.    Leegstand zorgt er doorgaans al snel 
voor dat er wederom achterstallig onderhoud 
ontstaat binnen het perceel en aan het bouwwerk.  
Stand van zaken januari: In december is er extra 
aandacht geweest voor het pand vml. Rabobank aan 
het Manitobaplein. Extra controles hebben tot 
maatregelen geleid en dezen zijn door eigenaren 
tijdig uitgevoerd. Het pand is weer geheel afgesloten 
en niet direct toegankelijk voor onbevoegden. 
Bovendien is de veiligheid verbeterd. Deze 
informatie is op 16 januari 2023 naar de griffie 
gemaild. Hiermee is de toezegging afgedaan. Het 
college stelt voor om deze toezegging af te voeren.

2022-46 Raadsvergadering 09-11-
2022 16. 
Programmabegroting 2023 
(vervolg)

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe 
schriftelijk terug te komen op 
de vraag van de fractie SGP uit 
de eerste termijn inzake 
‘vertrouwen’.

Stand van zaken december: eerste kwartaal 2023 
komt het college middels een raadsbrief hierop 
terug

31-03-
2023

2022-45 Raadsvergadering 09-11-
2022 16. 

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt t.a.v. M89 

Is dit toezegging 2022-37?
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Programmabegroting 2023 
(vervolg)

toe dat het college een notitie 
gaat opstellen om inwoners te 
betrekken. Het gaat dan over 
burgerberaad, deep democracy 
en right to challenge. 
Vervolgens kan dan samen met 
de raad hierover in het eerste 
kwartaal van 2023 een gesprek 
gevoerd worden.

2022-44 Raadsvergadering 09-11-
2022 16. 
Programmabegroting 2023 
(vervolg)

Wethouder Hof zegt toe t.a.v. 
de drie punten van de heer 
Reusken (PvdA-GL) - over 
toezeggingen/moties die vorig 
jaar zijn ingediend over 
gebruik glyfosaat, convenant 
lelieteelt, voedselbos - te 
zullen onderzoeken en via een 
raadsbrief de raad te 
informeren over de 
uitkomsten.

Stand van zaken december: Deze toezegging is 
opgepakt. De raadsbrief zal in december naar de 
raad worden gestuurd.  Stand van zaken januari:  De 
raadsbrief over het voedselbos is op 10 januari 2023 
verstuurd.  De raadsbrief over glyfosaat komt in 
februari 2023 opnieuw in het college.  Overleg over 
convenant bollenteelt heeft in januari 2023 
plaatsgevonden. Momenteel wordt bepaald op welke 
punten het convenant geactualiseerd moet worden.

31-12-
2022

2022-43 Raadsvergadering 09-11-
2022 16. 
Programmabegroting 2023 
(vervolg)

Portefeuillehouder Hof zegt 
toe de uitnodiging voor een 
ritje op de tractor graag aan te 
nemen, om op die wijze te 
kijken naar de mogelijkheden 
van alternatieve 

Stand van zaken december: Voor het ritje op de 
tractor zal contact worden gezocht met Theo 
Huisjes.  Mogelijkheden voor alternatieve 
snelheidsbeperkende maatregelen op de routes voor 
agrariërs wordt opgepakt.   Stand van zaken januari:  
Er is contact geweest met Theo Huisjes. Een afspraak 

31-12-
2022
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snelheidsbeperkende 
maatregelen op de routes waar 
agrariërs rijden.

wordt gemaakt.   De wens voor mogelijkheden voor 
alternatieve snelheidsbeperkende maatregelen op de 
routes voor agrariërs is besproken met de collega's 
mobiliteit. Dit zal worden meegenomen.   Hiermee is 
de toezegging afgedaan. Het college stelt voor om 
deze toezegging af te voeren.

2022-42 Raadsvergadering 09-11-
2022 16. 
Programmabegroting 2023 
(vervolg)

Portefeuillehouder Hof zegt 
t.a.v. de herinrichting van het 
gemeentehuis toe nog dit jaar 
met een informatiesessie te 
komen.

Stand van zaken december: de informatiesessie is op 
dit moment in voorbereiding. En wordt getracht nog 
te plannen in december.  Stand van zaken januari:  
De raad is middels een raadsbrief geïnformeerd over 
de voortgang.

31-12-
2022

2022-41 Raadsvergadering 09-11-
2022 16. 
Programmabegroting 2023 
(vervolg)

Portefeuillehouder Van der 
Ham zegt t.a.v. M90 
‘Onderzoek pauzeknop 
schulden’ toe dat zij de 
mogelijkheid van een 
pauzeknop mee zal nemen 
naar de besprekingen bij de 
Stadsbank.

Stand van zaken december:  In het ambtelijk overleg 
van de Stadsbank is verzocht werk te maken voor 
een pauzeknop. De Stadsbank heeft aangegeven dat 
deze lobby via de NVVK (branchevereniging voor 
schuldhulpverlening en sociale kredietverlening) 
wordt gevoerd. De NVVK heeft hiervoor een 
werkgroep ingericht.  Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren.   Stand van zaken januari:  
Dit is zoals vermeld opgeschaald naar de NVVK 
werkgroep. Aangezien er wetswijzigingen voor nodig 
zijn, zal dit een proces van langere tijd zijn. Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren.

31-12-
2022

2022-40 Raadsvergadering 09-11-
2022 16. 

Portefeuillehouder Van der 
Ham zegt t.a.v. M85 toe de 
naam ‘Meldpunt Schulden’ te 

Stand van zaken december:  Vanaf heden gebruiken 
we de naam Meldpunt Geldzorgen. Communicatie 
gaat dit de komende weken uitdragen in de media 

15-02-
2023
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Programmabegroting 2023 
(vervolg)

wijzigen in ‘Meldpunt 
Geldzorgen’ en een oproep te 
doen om zich te melden bij het 
Meldpunt Geldzorgen als men 
bijvoorbeeld verborgen 
armoede kent.

en tevens inwoners met energiearmoede oproepen 
zich te melden bij het loket.   Stand van zaken 
januari:  Naar buiten toe is de naam van het 
Meldpunt Schulden gewijzigd in Meldpunt 
Geldzorgen. Rondom de vaststelling van de 
Verordening tijdelijk vangnet energiekosten 
huishoudens gemeente Twenterand is er ook veel 
media aandacht voor de naamswijzing.   Het college 
stelt voor deze toezegging af te voeren.

2022-39 Raadsvergadering 08-11-
2022 13. Toevoegen 
afwijkingsbevoegdheid nota 
geluidsbeleid en nota 
hogere grenswaarden

Wethouder Koster zegt toe een 
evaluatie over het gebruik van 
deze afwijkingsbevoegdheid 
over twee jaar te zullen 
toezenden aan de raad.

Stand van zaken december:  Eind 2024 wordt een 
evaluatie uitgevoerd.  Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren.

31-12-
2024

2022-38 Raadsdebatten 25-10-2022 
6. Toevoegen 
afwijkingsbevoegdheid nota 
geluidsbeleid en nota 
hogere grenswaarden

Wethouder Koster zegt toe de 
raad deze week nog te zullen 
laten weten hoever de 
strekking is van deze 
afwijkingsbevoegdheid.

Stand van zaken december: beantwoording per mail 
naar griffie op 3 november jl. Toezegging is hiermee 
afgedaan. Het college stelt voor deze toezegging af 
te voeren.

31-12-
2022

2022-37 Raadsdebatten 25-10-2022 
4. Participatiebeleid 
Twenterand

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe de 
suggestie van de heer Reusken 
(PvdA-GL) m.b.t. Right to 
Challenge en Deep Democracy 
mee te nemen naar het college 

Stand van zaken december: in het tweede kwartaal 
van 2023 wordt een raadsbrief aangeboden over de 
mogelijkheden voor het gebruik van bepaalde 
(participatie)methodes zoals Deep Democracy.  
Stand van zaken januari:  De raadsbrief is in 
ontwikkeling. Zoals toegezegd wordt deze in het 
tweede kwartaal van 2023 de raad aangeboden.

31-03-
2023
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en hier binnen een half jaar op 
terug te komen.

2022-36 Raadsvergadering 27-09-
2022 13. Vaststellen 
bestemmingsplan 
“Vriezenveen Lintbebouwing 
en Centrumgebied PH 
Verzetstraat 76"

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe intern te gaan nadenken 
over punt 3 uit het dictum van 
motie M77 (op welke wijze 
heeft participatie 
plaatsgevonden) en te willen 
uitzoeken wat hierin mogelijk 
is. T.a.v. punt 4 komt een 
nadere toelichting richting de 
raad.

Stand van zaken december:  De gemeenteraad ziet 
graag in de raadsvoorstellen over 
bestemmingsplannen (vaststelling of wijziging) op 
welke wijze er participatie heeft plaatsgevonden. In 
de vorm Hoe en wanneer.   Dit betreft een 
werkafspraak die gemaakt wordt met de vak afdeling 
Ruimtelijke Ordening.   Bij voorkomende 
raadsvoorstellen zal hier een alinea of paragraaf aan 
besteed worden.    Uitvoering:   Participatie kan 
namelijk op verschillende wijzen vorm krijgen. Een 
manier die reeds gebruikelijk is en wordt toegepast, 
betreft de zienswijze.    In de werkprocessen van 
Ruimtelijke Ordening omtrent de 
bestemmingsplannen en de wijzigingen hierop, 
krijgen inwoners de gelegenheid om een hun 
zienswijze te geven op het voornemen tot vaststellen 
van een plan of de wijziging op een plan.    
Daarnaast bestaat de mogelijkheid om participatie te 
gebruiken. De wijze waarop en wanneer dit 
instrument gebruikt wordt is afhankelijk van de 
casuïstiek. Straks onder de Omgevingswet maakt 
participatie onderdeel uit van het initiatief.    Een 
mogelijkheid van participatie die de gemeente kan 
gebruiken is een informerende bijeenkomst 

31-03-
2023
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organiseren. Hoewel informeren strikt genomen 
eenzijdige communicatie is, gaat het bij een 
bijeenkomst feitelijk ook om te ophalen van 
informatie en beleving.   Stand van zaken januari:  
De informatie is naar op 26-01-2023 naar de griffie 
gemaild. Hiermee is de toezegging afgedaan. Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren.

2022-35 Raadsvergadering 27-09-
2022 11.a. Bespreekagenda

Portefeuillehouder Paters zegt 
toe de technische reactie van 
het college op onderdeel 5 uit 
deze motie (M74) schriftelijk te 
doen toekomen aan de raad.

Stand van zaken december:   De toegezegde 
technische reactie op punt 5 van de Motie M74 is ter 
plekke uitgedeeld en ook daarna digitaal door de 
griffie verzonden op 1 oktober 2022. Het college 
stelt voor deze toezegging af te voeren.

31-12-
2022

2022-34 Raadsvergadering 27-09-
2022 3. Vragenhalfuurtje

Wethouder Hof zegt toe de 
gestelde vragen van de heer 
Bijlstra schriftelijk te zullen 
beantwoorden en deze aan de 
raad door te sturen.

Stand van zaken december:  Dhr Bijlstra is 
mondeling geïnformeerd i.p.v. schriftelijk. 
Toezegging is hiermee afgedaan.   Het college stelt 
voor deze toezegging af te voeren.  Stand van zaken 
januari:  Vragen zijn 22-12-2022 per e-mail 
beantwoord. De toezegging is hiermee afgedaan. 
Het college stelt voor deze toezegging af te voeren.

31-12-
2022

2022-33 Raadsdebatten 14-09-2022 
8. Provinciale 
omgevingsvisie en 
verordening, Provinciaal 
Programma Energiestrategie 
en RES (opwek wind- en 
zonne energie)

Wethouder Van der Ham zegt 
toe om te kijken wat de 
mogelijkheden zijn van 
‘Kitepower’.

Stand van zaken december: We zijn begonnen met 
het verzamelen van informatie.  Stand van zaken 
januari:  Een memo hierover is op 26-1-2023 
namens de portefeuillehouder via de griffie naar de 
raad gezonden. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren.

31-03-
2023
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2022-32 Raadsdebatten 14-09-2022 
6. Herpositionering 
jongerenwerk – hoe nu 
verder?

Wethouder Paters zegt toe om 
zo mogelijk (voor 27 
september) nadere informatie 
te geven over de vraag welke 
(juridische) risico’s de 
gemeente loopt bij een 
begrotingssubsidie.

Stand van zaken oktober: beantwoording van deze 
toezegging is op 26 september verzonden aan de 
griffie. Stand van zaken december: Gereed. Het 
college stelt voor deze toezegging af te voeren.

01-01-
2023

2022-31 Raadsdebatten 13-09-2022 
1. Vaststellen 
bestemmingsplan 
“Vriezenveen Lintbebouwing 
en Centrumgebied PH 
Verzetstraat 76"

Wethouder Koster zegt toe dat 
hij de suggestie van mevrouw  
Van Abbema (CU) gaarne 
overneemt. Raadsvoorstellen 
inzake bestemmingsplannen 
worden getoetst aan de 
woonvisie en die toetsing 
wordt opgenomen in het 
raadsvoorstel.

Stand van zaken december: Het meenemen van de 
toetsing aan de woonvisie in raadsvoorstellen is 
intern besproken. Dit wordt opgepakt en 
meengenomen in de raadsvoorstellen waarvoor dit 
van toepassing is. Toezegging is hiermee 
afgehandeld. Het college stelt voor deze toezegging 
af te voeren.

31-12-
2022

2022-30 Raadsdebatten 13-09-2022 
5. Adviesnota evaluatie 
sociaal beleid

Wethouder Paters zegt toe met 
iets te zullen komen wat we 
(als gemeente) wél  kunnen 
doen t.a.v. energiearmoede. 
Hij zegt tevens toe de raad te 
zullen gaan prikkelen om mee 
te denken in de kaderstelling 
t.a.v. de adviesnota sociaal 
domein.

Stand van zaken december:   Aan de raad is op 1 
november 2022 een contourenmemo gezonden met 
mogelijkheden als bijlage bij artikel 40 vragen van 
de GBT over hoge energieprijzen. Beide documenten 
zijn toegevoegd aan agendapunt 14 
(‘Energiearmoede) van de raadsvergadering van 8 
november jl.   b)   In de raadsinfo van 27 oktober jl. 
is met stellingen ingegaan op de kaderstelling rond 
de integrale beleidsnota sociaal domein.    Het 

31-12-
2022
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college stelt voor beide onderdelen van deze 
toezegging af te voeren.

2022-28 Raadsdebatten 13-09-2022 
4. Zienswijze 
uitgangspunten nieuwe 
investeringsagenda Twente

Wethouder Van der Ham zegt 
toe antwoord te geven op de 
vragen: Wat is de stand van 
zaken met betrekking tot de 
deelname van de gemeente 
Twenterand in de Twente 
Board? Als we instappen, hoe 
zit het dan met uitstappen? 
Wat zijn de rechten en 
plichten? Op welk moment 
moet Twenterand beslissen en 
op welk moment wordt de 
hoogte van de bijdrage 
definitief bepaald?

Stand van zaken december: In de begrotingsraad van 
9 november jl. Is via een amendement besloten tot 
Deelname aan de Agenda van Twente voor een 
periode van 3 jaar met een optie van 2 jaar. Daar is 
nog geen formele reactie van de Twente Board op 
gekomen. In het derde jaar wordt afgewogen of de 
optie voor 2 jaar gelicht kan worden. De afweging 
vindt plaats op basis van de financiële situatie van 
de gemeente. De hoogte van de bijdrage staat 
definitief op € 9,27 per inwoner. De 
Bestuursovereenkomst Sociaal Economische 
Structuurversterking is niet getekend door 
Twenterand. Dat wordt mogelijk pas weer in 
overweging genomen als er een 
uittredingsreglement is waar Twenterand zich in kan 
vinden. Dat reglement is er (nog) niet. Het college 
stelt voor deze toezegging af te voeren.

31-12-
2022

2022-27 Raadsdebatten 13-09-2022 
1. Vaststellen 
bestemmingsplan 
“Vriezenveen Lintbebouwing 
en Centrumgebied PH 
Verzetstraat 76"

Wethouder Koster zegt toe een 
raadsinformatiebijeenkomst te 
zullen organiseren over de 
uitkomsten van de diverse 
gesprekken die gepland staan 
t.a.v. de woonvisie c.q. de 
woningmarkt in Overijssel.

Stand van zaken december:  Op 22 september is er 
een bijeenkomst geweest van de Twenteraad over 
Twents geluk en de woningbouw in Twente.  In Q1 
2023 wordt in overleg met de griffie een raadsinfo 
gepland.  Stand van zaken januari:  De bijeenkomst 
is gepland op 17 april 2023. Hiermee is de 

31-03-
2023
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toezegging afgedaan. Het college stelt voor om de 
toezegging af te voeren.

2022-25 Raadsvergadering 12-07-
2022 11. Vaststellen 
bestemmingsplan 
"Buitengebied Twenterand 
PH Lindrot 6a"

Wethouder Koster zegt toe te 
zullen bekijken of er op de 
achterliggende locatie 
Ommerweg nog 
mogelijkheden zijn om een 
slag te maken.

Stand van zaken september:  Het contact hierover 
met initiatiefnemer loopt nog. Wordt vervolgd. Stand 
van zaken december: Initiatiefnemer heeft op 
verzoek van de gemeente een door een deskundige 
opgesteld landschappelijk inpassingsplan voor het 
betreffende perceel aangeleverd. Dit inpassingsplan 
is beoordeeld en wordt gezien als een verbetering 
van het totaalplan. Toezegging is hiermee 
afgehandeld. Het college stelt voor deze toezegging 
af te voeren.

31-12-
2022

2022-24 Raadsvergadering 12-07-
2022 13.b. Motie vreemd 
(M72) “Stikstofaanpak-
Eerlijk perspectief voor 
onze boeren”

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt in antwoord 
op de vraag van de fractie GBT 
inzake het onderwerp 
‘megastal Almelo’ toe hierover 
een balletje te zullen 
opwerpen bij de burgemeester 
van Almelo. (‘Hoe zit dat nou – 
ook gezien de nieuwe 
stikstofmaatregelen en  wat 
betekent dat nou voor het 
betreffende bedrijf?’)

Stand van zaken september: deze toezegging wordt 
in september opgepakt. Stand van zaken december: 
Navraag bij de gemeente Almelo leert dat het 
genoemde vraagstuk een lange (complexe) 
voorgeschiedenis heeft met (grote) financiële 
belangen. De wijze waarop de gemeente Almelo met 
dit vraagstuk denkt om te gaan is politiek vertaald in 
het coalitieprogramma 2022-2026. Of de recente 
discussie rond stikstof een wijziging van het 
collegeprogramma zal betekenen is uiteindelijk aan 
de gemeenteraad van de gemeente Almelo.   Stand 
van zaken januari:  De gemeenteraad is per mail 
geïnformeerd op 18 januari 2023. Hiermee is de 

31-12-
2022
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toezegging afgedaan. Het college stelt voor om deze 
toezegging af te voeren.

2022-23 Raadsvergadering 12-07-
2022 13.b. Motie vreemd 
(M72) “Stikstofaanpak-
Eerlijk perspectief voor 
onze boeren”

Wethouder Hof zegt t.a.v. de 
vraag van de CU toe de 
gegevens omtrent de 
biodiversiteit in de 
Engbertsdijksvenen door te 
geleiden naar de instanties die 
daarover gaan. Zodra de 
antwoorden binnen zijn zullen 
deze worden gedeeld met de 
raad.

Stand van zaken september: de gegevens omtrent 
biodiversiteit in de EDV zijn opgevraagd. Stand van 
zaken december: Via de Nationale Databank Flora en 
Fauna (NDFF) zijn gegevens over biodiversiteit in te 
zien. Het invoeren van het zoekgebied 
Engbertsdijksvenen geeft meer dan 100.000 
resultaten, waardoor het niet te delen is. Het advies 
is dat raadsleden die interesse hebben voor de 
biodiversiteitsgegevens een afspraak maken bij de 
publieksbalie om de NDFF in te zien. Het programma 
is namelijk niet particulier te raadplegen. Het is 
daarbij zinvol om specifieke zoektermen en locaties 
te gebruiken om het aantal zoekresultaten 
overzichtelijk te houden.  Stand van zaken januari: 
De beantwoording is op 16/01 naar de Griffie 
gemaild. Hiermee is de toezegging afgedaan. Het 
college stelt voor om deze toezegging af te voeren.

31-12-
2022

2022-22 Raadsdebatten 29-06-2022 
2. Vaststellen 
Bestemmingsplan 
Vriezenveen Woongebied en 
Bedrijven PH 
Bouwmeesterstraat 10

Wethouder Koster zegt toe te 
laten uitzoeken wat (juridisch) 
mogelijk is om in het 
bestemmingsplan op te nemen 
dat op de bovenste verdieping 
géén bed and breakfast is 
toegestaan

Stand van zaken september:  Dit is mogelijk. De 
wethouder acht het niet wenselijk om qua bed and 
breakfast op deze locatie af te wijken van de regels 
die standaard voor woningen gelden. Inmiddels ligt 
het vastgestelde bestemmingsplan ter inzage. In het 
bestemmingsplan is het aangenomen amendement 
verwerkt. Er is qua b&b niet afgeweken van de 

31-12-
2022
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standaard-regels.  Stand van zaken december:   Dit 
is mogelijk. De wethouder acht het niet wenselijk om 
qua bed and breakfast op deze locatie af te wijken 
van de regels die standaard voor woningen gelden. 
Inmiddels ligt het vastgestelde bestemmingsplan ter 
inzage. In het bestemmingsplan is het aangenomen 
amendement verwerkt. Er is qua b&b niet afgeweken 
van de standaard-regels. Het bestemmingsplan is 
inmiddels onherroepelijk, er is geen beroep 
ingediend.  Het college stelt voor deze toezegging af 
te voeren.

2022-20 Raadsdebatten 24-05-2022 
4. Beleidsregels eenmalige 
energietoeslag 2022 
Twenterand

Wethouder Van Abbema zegt 
toe dat -  mocht in de loop van 
het jaar blijken dat er budget 
overgehouden wordt – de raad 
daarover zeker geïnformeerd 
zal worden door het college (in 
het kader van de actieve 
informatieplicht).

Stand van zaken september: In Q3 wordt de 
voorlopige balans opgemaakt. De raad wordt in Q4 
geïnformeerd.  Stand van zaken december: Er zal 
weinig tot geen geld overblijven op het toegekende 
budget overblijven.  Dit is in detail verwoord in de 
contourenmemo Energiearmoede die 1 november 
aan de raad zijn gezonden (zie ook toezegging 
2022-30) Het college stelt voor deze toezegging af 
te voeren.

01-11-
2022

2022-15 Raadsvergadering 26-04-
2022 10.a. Motie vreemd 
(M54) GBT - Aanpassing 
duurzaamheidsbeleid

- Portefeuillehouder Koster 
zegt toe dat er een memo 
komt vanuit het college met 
daarin de uitwerking van 
hetgeen door wethouder 
Koster is verwoord.

Stand van zaken mei: Wordt aan gewerkt.  Stand van 
zaken september: Er is gewacht op nieuwe regels 
van provincie. De tekst wordt hierop aangepast en 
zsm verstuurd. Bij de actualisatie van de 
Omgevingsvisie wordt dit onderwerp verwerkt.  
Stand van zaken december: Een beleidskader wordt 

01-06-
2022
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voorgelegd in college en raad, daarin komt de 
uitwerking naar voren.   Stand van zaken januari: er 
wordt aan het beleidskader gewerkt. In de tussentijd 
is het mogelijk om een vergunning aan te vragen 
voor het bouwen van een windmolen tot 35 meter 
hoog. Deze zal beoordeeld worden aan de geldende 
kaders voor onder andere milieuaspecten en 
landschappelijke inpassing.

2022-09 Raadsdebatten 08-02-2022 
16. Nieuwsbrief Stand van 
zaken sociaal domein najaar 
2021

Wethouder Van Abbema zegt 
toe de signalen die de heer 
Reusken heeft aangegeven - 
(o.a. de opmerking: ‘Ze kiekt 
mie nog nie met de koont an.’) 
- serieus te nemen en mee zal 
nemen de organisatie in.

Stand van zaken mei: Het onderzoek loopt. Na het 
bekend worden van de resultaten zal de genoemde 
raadsbrief verschijnen.  Stand van zaken september: 
De uitkomsten van het onderzoek  kunnen in 
oktober gedeeld worden. Stand van zaken december:  
Het onderzoek is eind november 2022 afgerond, Via 
het college  - na informeren betrokkenen -  wordt 
de raad hierover geïnformeerd.  Stand van zaken 
januari:  Het interne informatieproces loopt nog. 
Daarna zal de raad worden geïnformeerd.

01-02-
2023

2022-06 Raadsdebatten 02-02-2022 
8. Vaststellen 
bestemmingsplan en 
beeldkwaliteitsplan 
Zuidmaten-Oost, 2e 
herziening

Portefeuillehouder Koster zegt 
te zullen bekijken wat de 
mogelijkheden zijn van een 
andere ontsluiting van het 
bedrijf en zal vóór de 
raadsbehandeling op 15 
februari a.s. dat aan de raad 
kenbaar maken.

Stand van zaken mei: Op 11 mei is er ambtelijk een 
constructief gesprek met Reimink gevoerd over deze 
ontsluiting. Dat heeft nog niet tot een oplossing 
geleid, maar er zijn nog wel aanknopingspunten. Die 
worden nu nader bekeken. Er worden op korte 
termijn volgende stappen gezet. Stand van zaken 
september: Er is met het bedrijf meerdere malen 
over de kwestie gesproken, waarna het bedrijf 

01-04-
2022
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formeel het college om een reactie/voorstel heeft 
gevraagd. Op 30 augustus jl. Is dit door het college 
besproken, waarna dezelfde dag een brief naar het 
bedrijf is gegaan waarin onder andere staat dat de 
gemeente onder voorwaarden kan instemmen met 
een andere ontsluiting. In de brief wordt het bedrijf 
verzocht uiterlijk 30 september 2022 te reageren. 
Mocht op de brief niet positief gereageerd worden, 
dan wordt ervan uitgegaan dat hierover geen 
overeenstemming bereikt kan worden en dat de 
beroepsprocedure wordt voortgezet.  Stand van 
zaken december: Er is een reactie ontvangen en er 
heeft wederom overleg plaatsgevonden. Het overleg 
zit naar verwachting in een afrondende fase om te 
bezien of een oplossing mogelijk is.  Stand van 
zaken januari:   Al geruime tijd wordt met Reimink 
overlegd over deze ontsluiting. Dit heeft geleid tot 
een concept-overeenkomst, die door ons op 17 
november 2022 verstuurd is. Op 24 januari jl. Is 
daarop nog niet gereageerd, waarop de gemeente 
heeft verzocht om uiterlijk 6 februari 2023 
duidelijkheid te geven.

2022-03 Raadsdebatten 01-02-2022 
5. Beschikbaar stellen 
krediet voor ‘Projectkosten 
vervanging eSuite’

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe dit jaar 
een integrale ICT-notitie aan 
de raad toe te zenden.

Stand van zaken april: Wordt aan gewerkt. Deze ICT-
notitie staat gepland voor Q2 van 2022. Stand van 
zaken september: Deze ICT-notitie vraagt meer tijd 
en staat gepland voor Q4 en dat valt binnen de 

30-06-
2022
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termijn van de toezegging.  Stand van zaken 
december: ICT-notitie staat op de collegeagenda van 
29/11/2022.  Stand van zaken januari: De integrale 
ICT-notitie is in december 2022 aan de raad 
gezonden. Het college stelt voor deze toezegging af 
te voeren.

2021-20 Raadsvergadering 06-07-
2021 16.c. Schriftelijke 1e 
termijnen / algemene 
beschouwingen reactie 
college

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe met LTO in gesprek te 
gaan over het gebruik van 
glyfosaat.

Stand van zaken mei: op verzoek van LTO wordt dit 
overleg verzet naar het najaar 2022. Er wordt naar 
een nieuwe datum gezocht. Stand van zaken 
september: eind september vindt het gesprek tussen 
LTO en gemeente Twenterand plaats. Stand van 
zaken december: Zoals toegezegd is het onderwerp 
het gebruik van glyfosaat besproken in het overleg 
met LTO in september. Tijdens dit overleg werd 
duidelijk dat LTO hier aandacht voor heeft en dit 
onderwerp ook agendeert tijdens haar 
bestuursvergaderingen.  Stand van zaken januari:  
Maandag 23/01/2023 is de beantwoording van de 
toezegging naar de griffie gemaild. Hiermee is de 
toezegging afgedaan. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren.

31-03-
2023

2021-14 Raadsvergadering 20-04-
2021 13. Aanpak 
formatieve knelpunten 
ambtelijke organisatie ten 
behoeve van realisatie van 

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe dat de 
nieuwe gemeentesecretaris 
samen met het college de 
organisatieontwikkeling zal 

Stand van zaken april: De gemeentesecretaris zal, 
naar verwachting in juni, een infobijeenkomst 
organiseren om de (stand van zaken van de) 
organisatieontwikkeling toe te lichten. Stand van 
zaken september: Er wordt een infobijeenkomst 

31-12-
2021
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maatschappelijke opgaven 
en uitvoering van 
overwegend wettelijke 
taken.

oppakken zoals vastgelegd in 
de houtkoolschets.

gepland voor de raad in het 4e kwartaal 2022. Stand 
van zaken januari:  Medio februari 2023 wordt een 
informatiesessie gepland. Het college stelt voor om 
deze toezegging af te voeren.

2021-13 Raadsdebatten 13-04-2021 
7. Aanpak formatieve 
knelpunten ambtelijke 
organisatie ten behoeve van 
realisatie van 
maatschappelijke opgaven 
en uitvoering van 
overwegend wettelijke 
taken.

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe de 
informatiesite ‘Waar staat je 
gemeente’ te actualiseren.

Stand van zaken september: komt eind september/ 
begin oktober 2022 in het college. Na akkoord 
college wordt rapport met resultaten Burgerpeiling 
definitief en wordt de raad geïnformeerd. 
Doorschuiven naar 01-11-2022. Stand van zaken 
december: De resultaten van de burgerpeiling zijn 
aan de raad beschikbaar gesteld. Het college stelt 
voor deze toezegging af te voeren.  Stand van zaken 
januari: De gemeenteraad is per raadsbrief 
geïnformeerd op 19 januari 2023. Hiermee is de 
toezegging afgedaan. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren.

01-11-
2022

2020-16 Raadsdebatten 02-09-2020 
5. Centrumontwikkeling 
Vriezenveen en 
Vroomshoop

Portefeuillehouder Paters zegt 
toe een raadsinfo te 
organiseren over de 
centrumontwikkeling 
Vroomshoop.

Stand van zaken mei: We zijn nog steeds in gesprek 
met HMO. Stand van zaken september: De stand van 
zaken is onveranderd. We zijn in gesprek met de 
HMO. OPmerking vanuit presidium: • 2020-16 (door 
mevrouw Van Abbema, de heer Elzinga en de heer 
Jonker). Onduidelijk is of de raadsinfo geweest is. 
Wat is de stand van zaken? De voorzitter geeft aan 
dat er nog geen raadsinfo is geweest. Het presidium 
vraagt aan de portefeuillehouder om aan de raad een 
raadsbrief te sturen met daarin de stand van zaken.  

01-04-
2022
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Stand van zaken december: De contacten zijn gelegd 
en de gesprekken lopen nog. Stand van zaken 
januari:  Eind januari / begin februari staat een 
college-advies over dit onderwerp op de agenda.

2019-43 Raadsvergadering 12-11-
2019 3. 
Programmabegroting 2020

Portefeuillehouder Paters zegt 
toe dat het college zich gaat 
beraden over een eventuele 
verandering van beleid inzake 
bijv. de reserves voor 
vervanging van 
kunstgrasvelden.

Stand van zaken mei: naar verwachting wordt de 
nieuwe financiële verordening in september aan uw 
raad aangeboden. Stand van zaken september: Op 
27 september wordt de verordening behandeld in 
het college en daarna aan de raad aangeboden ter 
behandeling.  Stand van zaken december: de 
financiële verordening is op 8 november 2022 
vastgesteld.    Het college stelt voor deze toezegging 
af te voeren.

31-12-
2022


